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       Kołobrzeg, dnia 6 maja 2020 r. 

BRM.0002.22.2020.K 

Protokół Nr 22/2020 

 

z XXII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta 

w dniu 6 maja 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.)  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej, 

2) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, 

3) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenów niezabudowanych położonych na zachód od  

ul. B. Krzywoustego, 

4) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami  

H. Kołłątaja i A. Fredry, 

5) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla 

działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4, 

6) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działki nr 46 

w obrębie 5 przy ul. T. Kościuszki, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

8) wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic 

Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2020 oraz określenia sezonu kąpielowego, 
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9) sprzedaży działki położonej przy ul. Krzemienieckiej w Kołobrzegu, 

10) sprzedaży działek o numerach 55/3, 55/36, 66/7, 66/10, 67/1 obręb 11 

położonych przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu, 

11) nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 

12) oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, 

części działki numer 118/5 obręb 4, o powierzchni 358 m2, położonej przy 

zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony działek o numerach: 102/2, 105/18 i 105/19 obręb 5, 

położonych przy ulicy Aniołów Stróżów w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, 

zabudowanej działki nr 330 obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy  

al. Kolejowej w Kołobrzegu, 

15) likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata  

2018 – 2020 za okres od I do XII 2019 r., 

2) z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata  

2018 – 2020 za okres od 01.01.2019 r. do 31.122019 r., 

3) z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej oraz Miejskiego programu Wspierania Rodziny na lata  

2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2019, 

4) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 
Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 21/2020 z XXI sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 15 kwietnia 2020 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do protokołu. 

Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 

Lewandowski otworzył XXII sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną z jego inicjatywy. Sesja 

zgodnie z obowiązującymi przepisami odbyła się w trybie zdalnego obradowania  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych uczestniczących w zdalnym trybie obradowania 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 
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 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta,  

 Przewodniczący powitał mieszkańców oglądających transmisję z obrad sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w zdalnym trybie obradowania  

o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 21 radnych. Przewodniczący stwierdził, że jest to 

wymagane quorum, by obrady były ważne.  

Radni Uczestniczący zdalnie w obradach XXII sesji: 

1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. ZIELIŃSKA Izabela 

21. ZIĘBA Łukasz 
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Lista obecności Radnych uczestniczących zdalnie w obradach sesji stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad wraz z projektami 

uchwal i innymi materiałami związanymi z porządkiem obrad. 

Przewodniczący poinformował, że do zmiany porządku obrad wymagana jest bezwzględna 
większość ustawowego składu Rady, czyli 11 głosów za. 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 
Pan radny Bogdan Błaszczyk, który w imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” zgłosił 
dwa wnioski formalne o zmianę porządku obrad. 
Pierwszy wniosek dotyczył wprowadzenia w punkcie 3 jako podpunkt 17 projektu uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia w punkcie 3 jako podpunkt 18 projektu uchwały  
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad – wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 1a projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu pn. „Kołobrzeski program 
pomocy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19”.   
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
polegający na zdjęciu z porządku obrad projektów uchwał planistycznych ujętych w punkcie 
3 podpunkty: 2, 3, 4, 5, 6 porządku obrad. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
zamknął dyskusję i zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę 
porządku obrad sesji. 
 
Głosowanie wniosków formalnych o zmianę porządku obrad 
Pierwszy wniosek formalny zgłoszony przez Pana radnego Bogdana Błaszczyka w imieniu 

Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” w sprawie wprowadzenia w punkcie 3 jako podpunkt 

17 projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany. 
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Drugi wniosek formalny zgłoszony przez Pana radnego Bogdana Błaszczyka w imieniu 
Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” w sprawie: wprowadzenia w punkcie 3 jako podpunkt 
18 projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany. 
 
 
Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta  
o treści: wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na 
terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu pn. „Kołobrzeski program pomocy dla 
przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 
negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19”.  Proponuję ująć ten 
projekt uchwały w punkcie 3 jako podpunkt 1a. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany. 
 
Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Macieja 
Bejnarowicza w sprawie wycofania z porządku obrad projektów uchwał planistycznych 
zawartych w punkcie 3 podpunkty: 2, 3, 4, 5, 6: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad, ponieważ wniosek formalny o zmianę porządku obrad nie uzyskał 
bezwzględnej większości głosu ustawowego składu rady. W związku z powyższym 
uchwały planistyczne ujęte w punkcie 3 podpunkty 2,3, 4, 5, 6 pozostają w dalszym 
procedowaniu. 
 
Porządek obrad XXII sesji po zmianach dokonanych przez Radę Miasta 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej, 

1a) wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu pn. „Kołobrzeski 

program pomocy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19”, 

2) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, 

3) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenów niezabudowanych położonych na zachód od  

ul. B. Krzywoustego, 

4) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami  

H. Kołłątaja i A. Fredry, 

5) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla 

działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4, 

6) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działki nr 46 w 

obrębie 5 przy ul. T. Kościuszki, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji 

przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, 

8) wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy 

Miasto Kołobrzeg w roku 2020 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

9) sprzedaży działki położonej przy ul. Krzemienieckiej w Kołobrzegu, 
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10) sprzedaży działek o numerach 55/3, 55/36, 66/7, 66/10, 67/1 obręb 11 

położonych przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu, 

11) nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 

12) oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, 

części działki numer 118/5 obręb 4, o powierzchni 358 m2, położonej przy zbiegu 

ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony działek o numerach: 102/2, 105/18 i 105/19 obręb 5, położonych 

przy ulicy Aniołów Stróżów w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, 

zabudowanej działki nr 330 obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy  

al. Kolejowej w Kołobrzegu, 

15) likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg, 

18) zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 
4. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata  

2018 – 2020 za okres od I do XII 2019 r., 

2) z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata  

2018 – 2020 za okres od 01.01.2019 r. do 31.122019 r., 

3) z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej oraz Miejskiego programu Wspierania Rodziny na lata  

2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2019, 

4) z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdania z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją zostały przedstawione także w formie pisemnej i stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty 

targowej 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką o treści: § 5 pkt 1 lit.a otrzymuje brzmienie: od 01.06.2020 

r. do 30.06.2020 r. – 0,01 zł,” 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pan i radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad 

autopoprawką zgłoszoną przez Panią Prezydent Miasta o treści: § 5 pkt 1 lit.a otrzymuje 

brzmienie: od 01.06.2020 r. do 30.06.2020 r. – 0,01 zł,” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta do projektu uchwały. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w 

sprawie opłaty targowej wraz z przyjętą autopoprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/306/20 

zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

 

Punkt 3 podpunkt 1a – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg programu pn. „Kołobrzeski program pomocy dla przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19” 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub zaakceptował ten projekt 
uchwały w formie dyskusji, jaka była nad całym pakietem pomocowym. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
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Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu pn. „Kołobrzeski 
program pomocy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu  
w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu  
COVID – 19”: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/307/20 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu  

pn. „Kołobrzeski program pomocy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID – 19”. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią  

a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów przyjęła listę 
nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, tym samym przyjęła 
rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Kołobrzeg ujęte w załączniku Nr 3 do projektu 
uchwały. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja jednogłośnie przyjęła listę nieuwzględnionych 
uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, tym samym przyjęła rozstrzygnięcie Prezydenta 
Miasta Kołobrzeg ujęte w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. Komisja większością 
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głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały z poprawką  
o treści: w § 14 pkt 3  lit.b otrzymuje brzmienie: b) lokalizację tymczasowych obiektów 
budowlanych niepołączonych trwale z gruntem, związanych z organizacją lokalnych 
imprez, wyłącznie w granicach terenów elementarnych UZ, UT, zgodnie  
z nieprzekraczalnymi liniami zabudowy oznaczonymi na rysunku planu, oraz KDX na 
okres do 30 dni od dnia rozpoczęcia ich budowy.” 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady, który wyjaśnił, jak 

przeprowadzi głosowanie nad zgłoszonymi uwagami 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Jacek Woźniak 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia 
rozstrzygnięcia przez Prezydenta Miasta uwag - nieuwzględnionych, bo w całości 
bezprzedmiotowych, wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Są to uwagi o numerach: 1, 5, 7, 9, 
10, 15, 16, 17: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rzepka 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła rozstrzygnięcia przez 
Prezydenta Miasta uwag - nieuwzględnionych, bo w całości bezprzedmiotowych, 
wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Są to uwagi o numerach: 1, 5, 7, 9, 10, 15, 16, 17. 
 
Głosowanie w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia przez Prezydenta Miasta uwag- 

nieuwzględnionych, bo w części bezprzedmiotowe, wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Są to 

uwagi o numerach: 6, 8, 11, 12, 13: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcia przez 

Prezydenta Miasta uwag - nieuwzględnionych, bo w części bezprzedmiotowe, 

wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Są to uwagi o numerach: 6, 8, 11, 12, 13. 

 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 2 

wniesionej 10.05.2017 r. - dotyczy działki nr 39 w obrębie 6.  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła rozstrzygnięcie 

Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 2 wniesionej 10.05.2017 r. - dotyczy działki  

nr 39 w obrębie 6.  

 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 3 

(apel) wniesionej 10.05.2017 r. - dotyczy całego obszaru planu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła rozstrzygnięcie 

Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 3 (apel) wniesionej 10.05.2017 r. - dotyczy 

całego obszaru planu. 

  

Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 4 

wniesionej 10.05.2017 r. - dotyczy działek nr 3/1, 3/2, 3/3, 3/4, 4/2, 5/3, 5/4, 5/5, 5/6, 5/7, 6, 

7, 8, 9/8, 10/2, 10/3, 11/1, 11/2, 12/1, 12/2, 15/10, 20/1, 20/2, 31, 32, 38, 39, 40. 41 i 43  

w obrębie 6: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła rozstrzygnięcie 

Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 4 wniesionej 10.05.2017 r. - dotyczy działek  
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nr 3/1, 3/2, 3/3, 3/4, 4/2, 5/3, 5/4, 5/5, 5/6, 5/7, 6, 7, 8, 9/8, 10/2, 10/3, 11/1, 11/2, 12/1, 12/2, 

15/10, 20/1, 20/2, 31, 32, 38, 39, 40. 41 i 43 w obrębie 6. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 14 

wniesionej 16.08.2018 r. - dotyczy działki nr 39 w obrębie 6: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła rozstrzygnięcie 

Prezydenta Miasta w sprawie uwagi Nr 14 wniesionej 16.08.2018 r. - dotyczy działki  

nr 39 w obrębie 6. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Panią radną Agnieszkę 
Trafas w imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” o treści: w § 14 pkt 3  lit.b otrzymuje 
brzmienie: b) lokalizację tymczasowych obiektów budowlanych niepołączonych trwale z 
gruntem, związanych z organizacją lokalnych imprez, wyłącznie w granicach terenów 
elementarnych UZ, UT, zgodnie z nieprzekraczalnymi liniami zabudowy oznaczonymi na 
rysunku planu, oraz KDX na okres do 30 dni od dnia rozpoczęcia ich budowy.” 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wiesław Parus 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę zgłoszoną 
przez panią radną Agnieszkę Trafas w imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg”. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 
Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią  
a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego wraz z przyjętą poprawką: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/308/20  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  
ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego. 
 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów 

niezabudowanych położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów przyjęła listę 
nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, tym samym przyjęła 
rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Kołobrzeg ujęte w załączniku Nr 3 do projektu 
uchwały. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja większością głosów przyjęła listę 
nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, tym samym przyjęła 
rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Kołobrzeg ujęte w załączniku Nr 3 do projektu 
uchwały. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub generalnie popiera projekt 
uchwały, ale to nie było jednolite stanowisko.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że w odczuciu Klubu nie 
została dobrze rozpoznana materia w tej sprawie.  Przewodniczący Klubu powiedział, 
że Członkowie Klubu mają wątpliwości natury formalno – prawnej, co do tego 
projektu uchwały.  Przewodniczący Klubu zapowiedział, że na ten moment 
Członkowie Klubu będą głosować przeciwko temu projektowi uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad – 

wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad - 
wycofanie projektu uchwały: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 
Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (8) 
Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Bogdan Błaszczyk, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie dokonała zmiany porządku 
obrad, ponieważ wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględniej większości głosów 
ustawowego składu Rady i projekt uchwały pozostaje w dalszym procedowaniu. 
Przewodniczący wznowił dyskusję: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan Paweł Kierznowski – adwokat 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Monika Sielewska- Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia 
rozstrzygnięcia Prezydenta Miasta w sprawie uwagi wniesionej 17.03.2020 r. - dotyczy 
działek nr 4/13, 4/17, 4/19 i 6/3 położonych w obrębie 19: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Grotto 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła rozstrzygnięcie 
Prezydenta Miasta w sprawie uwagi wniesionej 17.03.2020 r. - dotyczy działek nr 4/13, 
4/17, 4/19 i 6/3 położonych w obrębie 19. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla 

terenów niezabudowanych położonych na zachód od ul. B. Krzywoustego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bartosz Bieńkowski, Małgorzata Grotto, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/309/20 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów niezabudowanych położonych na 

zachód od ul. B. Krzywoustego. 
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Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów przyjęła listę 
nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, tym samym przyjęła 
rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Kołobrzeg ujęte w załączniku Nr 3 do projektu 
uchwały. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja większością głosów przyjęła listę 
nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, tym samym przyjęła 
rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Kołobrzeg ujęte w załączniku Nr 3 do projektu 
uchwały. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie popiera projektu 
uchwały i że ta uchwała powinna być procedowana wraz z poprawką radnych. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady, który zgłosił poprawkę  

o treści: „W § 10 punkt 2 dodaje się literę i o treści: i) dopuszcza się dla 
wykraczających w dniu wejścia w życie niniejszego planu poza nieprzekraczalne linie 
zabudowy ustalone zgodnie z rysunkiem planu części budynków: remont, 
przebudowę, zmianę sposobu użytkowania.” 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad – 

wycofanie projektu uchwały w porządku obrad. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym w sprawie: wycofanie 
projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 
porządku obrad, ponieważ wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości 
głosów ustawowego składu Rady. Projekt uchwały pozostał w dalszym procedowaniu,  
a Przewodniczący wznowił dyskusję, w której udział wzięli: 
 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad polegający na przesunięciu projektu uchwały do punktu 3 
jako podpunkt 19 porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Grotto 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały do 
punktu 3 podpunkt 19 przeszedł, ponieważ uzyskał wymaganą bezwzględną większość 
głosów ustawowego składu Rady.  
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Rada powróci do procedowania nad tym projektem uchwały w punkcie 3 podpunkt 19 
porządku obrad.  
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 
położonych w obrębie 4 
 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu informując, że Klub w pełni popiera projekt uchwały, 
całoroczna pijalnia wód jest pożądana w tym terenie. Pan radny poinformował, że 
inwestor nie zamierza tam umieścić punktów handlowych. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały i że 
Członkowie Klubu z zadowoleniem przyjęli tą inicjatywę. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla działek nr 80/1, 
80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/310/20 
w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 
Wschód dla działek nr 80/1, 80/2 i części działki nr 82 położonych w obrębie 4: 
 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg dla terenu działki nr 46 w obrębie 5 przy ul. T. Kościuszki 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że temat jest bardzo 
skomplikowany i ma zawiłą historię. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
będzie głosował za tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że projekt uchwały jest 
skomplikowany i z uwagi na to, że Klub nie uzyskał odpowiedzi, czemu ma to służyć, 
Członkowie Klubu będą głosować przeciw temu projektowi uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu powiedział, że Klub bardzo szczegółowo analizował ten 
projekt uchwały. Ponadto Klub zapoznał się także z wyrokiem Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w tej sprawie. Na zakończenie Przewodniczący Klubu powiedział, 
że ta decyzja będzie sygnałem dla inwestora. 
  

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
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 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działki nr 46  
w obrębie 5 przy ul. T. Kościuszki: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/311/20 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla 

terenu działki nr 46 w obrębie 5 przy ul. T. Kościuszki. 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych  

w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu powiedział, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca 

składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto 

Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej: 

W glosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (3) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Adam Hok 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/312/20 

zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o godzinną przerwę obiadową w obradach. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Adam Hok 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zgodnie z wolą Rady Miasta ogłosił godzinna przerwę obiadową 

w obradach sesji. Przerwa do godz. 15.30. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady o godz. 15:30.  

Przed rozpoczęciem procedowania nad projektem uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na 

polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2020 

oraz określenia sezonu kąpielowego w imieniu Prezydent Miasta Pani Ewa Pełechata – 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych zgłosiła wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 

dla terenu położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry, który obecnie po zmianach 

dokonanych przez Radę Miasta znajduje się w pkt 3.18. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady. Jest to zgodne z art. 20 ust.1a ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Rada wycofała z porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 - podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg  

w roku 2020 oraz określenia sezonu kąpielowego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała   

1. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2.  Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Morska. Opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski- Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczącego Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go popiera. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Kamil 
Barwinek - Członek Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i w pełni go popiera. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2020 oraz 

określenia sezonu kąpielowego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/313/20 

w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic 

Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2020 oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej przy  

ul. Krzemienieckiej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba -Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera politykę 
Prezydent Miasta w tym zakresie i pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go popiera. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Kamil 
Barwinek - Członek Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i w pełni go popiera. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej przy  

ul. Krzemienieckiej w Kołobrzegu: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada  NR jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/314/20 w sprawie sprzedaży działki położonej przy ul. Krzemienieckiej  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek o numerach 

55/3, 55/36, 66/7, 66/10, 67/1 obręb 11 położonych przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba -Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub generalnie popiera 
projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który powiedział, że Klub uznaje za zasadne sprzedaż działek  
i popiera projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan Damian Kunz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan Damian Kunz- Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
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 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
sprzedaży działek o numerach 55/3, 55/36, 66/7, 66/10, 67/1 obręb 11 położonych przy  
ul. Szpitalnej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/315/20  
w sprawie sprzedaży działek o numerach 55/3, 55/36, 66/7, 66/10, 67/1 obręb 11 
położonych przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa 

własności nieruchomości 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba -Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub generalnie popiera 
projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa 

własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/316/20 

w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości. 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, części działki numer 118/5 obręb 4,  
o powierzchni 358 m2, położonej przy zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba -Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub generalnie popiera 
projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały. Jednocześnie Pan 
radny w imieniu Klubu zwrócił się z prośbą do Prezydent Miasta o ujednolicenie 
zasad dzierżawy. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił poprawkę o treści: w § 1 ust.1 zapis „na okres 

1 roku” zastąpić zapisem „na okres 5 lat”. 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad 

poprawką zgłoszoną przez Pana radnego Jacka Woźniaka o treści: w § 1 ust.1 zapis „na 

okres 1 roku” zastąpić zapisem „na okres 5 lat”. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

radnego Jacka Woźniaka. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, części 

działki numer 118/5 obręb 4, o powierzchni 358 m2, położonej przy zbiegu ulic Solnej 

i Zdrojowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/317/20 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego 
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dzierżawcy, na okres 1 roku, części działki numer 118/5 obręb 4, o powierzchni 

358 m2, położonej przy zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony działek o numerach: 102/2, 

105/18 i 105/19 obręb 5, położonych przy ulicy Aniołów Stróżów w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub generalnie popiera 
projekt uchwały, ale nie wypracował jednolitego stanowiska. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Kamil 

Barwinek - Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały.  

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony działek o numerach: 102/2, 105/18  

i 105/19 obręb 5, położonych przy ulicy Aniołów Stróżów w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/318/20 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, 

na czas nieoznaczony działek o numerach: 102/2, 105/18 i 105/19 obręb 5, położonych 

przy ulicy Aniołów Stróżów w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, zabudowanej działki nr 330 obręb 12  

o powierzchni 62 m2, położonej przy al. Kolejowej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba -Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 roku, zabudowanej działki nr 330 obręb 12  

o powierzchni 62 m2, położonej przy al. Kolejowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXII/319/20  

w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na okres 1 

roku, zabudowanej działki nr 330 obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy  

al. Kolejowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla 

Dorosłych w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Kurator Oświaty w Szczecinie w swoim postanowieniu z dnia 23 marca 2020 r. pozytywnie 

zaopiniował zamiar likwidacji z dniem 31 sierpnia 2020 r. Szkoły Podstawowej dla Dorosłych 

na ul. Bogusława X 22 w Kołobrzegu. Postanowienie stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprzednio był 
przeciwny likwidacji Szkoły dla Dorosłych i przy tym projekcie uchwały będą 
konsekwentni.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla 

Dorosłych w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/320/20 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski, 
Przewodniczący Rady. 

Rada Miasta Kołobrzeg na sesji w dniu 24 kwietnia 2019 r. Uchwałą Nr VIII/98/19 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg powołała Komisję 
Prawa (dotychczasowa nazwa: Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 
Obywatelskich) oraz określiła jej zakres działania. Uchwała została ogłoszona w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 28 maja 2019 r. poz. 2955 i weszła 
w życie 12 czerwca 2019 r. 

Dotychczasowy skład Komisji Prawa: 

1) Bogdan Błaszczyk - Przewodniczący Komisji 

2) Artur Dąbkowski - członek Komisji 

3) Piotr Lewandowski - członek Komisji 

Pan radny Piotr Rzepka na sesji w dniu 26 lutego 2020 r. złożył akces do pracy Komisji 
Prawa. Rada Miasta może w toku kadencji dokonywać zmian w składach liczbowych 
i osobowych stałych komisji, dlatego Przewodniczący Rady korzystając z przysługującej mu 
inicjatywy uchwałodawczej przedłożył projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg.” 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/321/20 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg  

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący 

Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub rozumie 
uzasadnienie do projektu uchwały, ale sprawa dla Klubu jest dyskusyjna.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 

 

Po dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/322/20 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 
 
Projektodawcą uchwały jest Klub Radnych „Kołobrzescy Razem”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący 

Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”.  

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt uchwały 

 
Pani radna Małgorzata Grotto zgłosiła chęć uczestnictwa w pracach Komisji Rewizyjnej na 

piśmie w dniu 4 maja 2020 r. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zmian  

w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXII/323/20 zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

 
Punkt 4 podpunkt 1 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Miejskiego 
Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres od I do  
XII 2019 r. 
 
Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych przedstawiła 
sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres od I do XII 2019 r. Sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Omówieniem sprawozdania zajmowała się Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani 
radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.   
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

2. Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi 
uwag do sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 

 

Po dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres 

od I do XII 2019 r.: 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Prezydenta Miasta z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres od I do XII 2019 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Miejskiego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 za okres od 01.01.2019 r. 

do 31.122019 r. 

 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

przedstawiła sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 za okres od 01.01.2019 r. do 

31.122019 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Omówieniem sprawozdania zajmowała się Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani 
radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.   
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

2. Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie 
opiniuje sprawozdanie.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięła 

 Pani radna Izabela Zielińska 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 

 

Po dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z realizacji 

Prezydenta Miasta z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 

za okres od 01.01.2019 r. do 31.122019 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Barwinek 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Prezydenta 

Miasta z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2020 za 

okres od 01.01.2019 r. do 31.122019 r. 

Punkt 4 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji zadań z zakresu 
ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego programu 
Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2019 
 
Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych przedstawiła 
sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny  
i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 
2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2019. Sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Omówieniem sprawozdania zajmowała się Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani 
radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.   
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. Przewodniczący wyraził uznanie dla wszystkich pracowników  
i społeczników. 
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2. Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie 
opiniuje sprawozdanie.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydenta 
Miasta z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 
oraz Miejskiego programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto 
Kołobrzeg w roku 2019: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Prezydenta 
Miasta z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 
zastępczej oraz Miejskiego programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020  
w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2019. 
 
Punkt 4 podpunkt 4 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie ze swojej 
działalności między sesjami. Sprawozdanie zostało również złożone w formie pisemnej  
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli:  

 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Kamil Barwinek 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Punkt 5 – Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła interpelację w sprawie przekazania laptopów 
kołobrzeskim rodzinom. 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 

 w sprawie Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury 

 w sprawie brokera ubezpieczeniowego Gminy Miasto Kołobrzeg 
 
Pan radny Kamil Barwinek złożył zapytanie w sprawie otwarcia boisk sportowych, 
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kortów tenisowych przy ul. Żółkiewskiego. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył trzy interpelacje: 

 w sprawie Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury 

 w sprawie upadłości obiektu Arka Mega 

 w sprawie wsparcia dla kołobrzeskich przedsiębiorców 
Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył dwie interpelacje i dwa zapytania: 

 interpelacja w sprawie naprawy oświetlenia alei nadmorskiej 

 interpelacja w sprawie wyeliminowania nieprawidłowości w zakresie dojścia do 
lokali gastronomicznych przy ul. Sikorskiego 

 zapytanie w sprawie wysokości cen paliw na stacji Komunikacji Miejskiej  
w Kołobrzegu sp. z o.o. 

 zapytanie w sprawie kierunku działań dot. działki przy ul. Kościuszki 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak poruszyła sprawę sprzątania piwnic  
w budynku przy ul. Chodkiewicza. 
 
Pan radny Piotr Rzepka poruszył sprawę tablic i oznaczeń w mieście oraz sprawę 
portalu „Usterka”. 
 
Punkt 6 – wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący Rady poinformował Radnych o tym, że przy punkcie 6 porządku obrad  
w programie eSesja zostały załączone skany nw. pism, które wpłynęły do Rady Miasta: 

 skan pisma Regionalnego Stowarzyszenia Turystyczno – Uzdrowiskowego z dnia 16 
kwietnia 2020 r., w którym są podziękowania dla Radnych za udział w zespole na 
rzecz lokalnego pakietu antykryzysowego oraz doprowadzenie do powstania 
projektów uchwal pomocowych, które Rada przyjęła na sesji w dniu 15 kwietnia  
2020 r. 
 

 skan pisma Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych RP z dnia 23 kwietnia 2020 r. 
adresowanego do Prezesa Rady Ministrów a dot. koncepcji „Narodowego Programu 
Wsparcia Polskich Uzdrowisk”. 
 

 Odpowiedź Ministerstwa Edukacji Narodowej na apel Związku Miast i Gmin Morskich 
dot. utrzymania długości wakacji. 
 

 Zarządzenie Nr 55/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 31 marca 2020 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 Zarządzenie Nr 60/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 10 kwietnia 2020 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 Zarządzenie Nr 61/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 15 kwietnia 2020 r. w 
sprawie blokowania planowanych wydatków budżetowych, utworzenia nowej rezerwy 
celowej oraz zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. w celu 
zapewnienia prawidłowej realizacji zadań związanych z przeciwdziałaniem COVID-
19. 
 

 Zarządzenie Nr 62/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 22 kwietnia 2020 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 Uchwały Rady Miasta Kołobrzeg podjęte na XXI sesji w dniu 25 września 2020 r. i na 



43 
 

XXI sesji w dniu 15 kwietnia 2020 r. ogłoszone w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego. 
 

Przewodniczący przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego 
według stanu na dzień 31.12.2019 r. Oświadczenie należy złożyć w dwóch egzemplarzach 
wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 
(PIT)– kopie, które Państwo składacie do Urzędu Skarbowego. 

 
Termin zwołania kolejnej sesji Przewodniczący uzależnił od prac Komisji Rewizyjnej, która 
bada sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok. 
 
Punkt 7 – zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Sesja trwała od godz. 9:00 do godz. 18:55. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak  


